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Folketingets udvalg for Landdistrikter og Øer har i brev af 8. juni 2012 udbedt sig min 
besvarelse af følgende spørgsmål nr. 196 (alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 196:

”Ministeren bedes som opfølgning på samrådet 7/6-12 om tobiskvoten m.m. redegøre 
for ministerens overvejelser om målrettet støtte, tilskudsordninger og løsningsmodeller 
m.m. og give tilsagn om at orientere udvalget nærmere, når ministerens overvejelser er 
afsluttet og evt. tiltag er sat i værk”.

Svar:

I forlængelse af samrådet den 7. juni 2012 og mit møde med en række borgmestre 
samme dag kan jeg oplyse, at jeg har sendt vedlagte brev til interessenter i fiskerier-
hvervet.

./. I brevet foreslås etablering af en arbejdsgruppe med henblik på at finde forslag til et 
mere stabilt kvotegrundlag for industrifiskeriet.

Jeg vil orientere udvalget, når arbejdsgruppen har afsluttet sit arbejde. 

For så vidt angår målrettet statsstøtte til sektoren henviser jeg til mit svar på spørgsmål 
194. 
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